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Εξωραϊστικός  Σύλλογος  Βιλίων  Ο Άγιος  Νεκτάριος 

18 ΔΣ 
 

Πρακτικό Ν--11 
 

Στα Βίλια Αττικής σήμερα 24/06/2017 ημέρα Σαββάτο και ώρα 18:30 στο γραφείο του 
εξωραϊστικού συλλόγου ο Άγιος Νεκτάριος συνήλθαν σε τακτική  συνεδρίαση τα μέλη του ΔΣ του 
συλλόγου, που είχε  απαρτία , για να συζητήσουν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης . 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

1. Περικλής  Μιχαλιτσιάνος 
2. Μαρία  Δεσύπρη 
3. Χάρης Περδίκης  
4. Νίκος Βασιλείου 
5. Παντελής   Μυκιαδάκης 
6. Αποστόλης Κοντογιώργης 
7. Φωτεινή  Ελευθέρου 
 
Παρέστησαν τα αναπληρωματικά μέλη: 
 
1. Στέφανος  Μπαμπανιώτης 
2. Μαρία  Γλαντζή 

 
ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 
1. Ανάγνωση και υπογραφή πρακτικών προηγούμενης συνεδρίασης. 
2. Πεπραγμένα περασμένου μήνα. 
3. Πρόταση εγγραφής νέου μέλους Ελένης Δουλφή  
4. Καλοκαιρινές Εκδηλώσεις Συλλόγου – τακτοποίηση εκκρεμοτήτων. 
5. Ενημέρωση οικιστών για το νερό. (Ανακοινώσεις-site –emails- τηλέφωνο)  
6. Ορισμός ημέρας καθαριότητας οικισμού πριν την γιορτή της Αγ. Μαρίνας. 

 
Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης αφού ακούστηκαν προτάσεις των παριστάμενων μελών 

ακολούθησε συζήτηση και τελικά  αποφασίστηκαν ,κατά θέμα , τα παρακάτω: 
 

Επί του 1ου Θέματος ΗΔ 

Διαβάστηκε και στη συνέχεια υπογράφτηκε από όλα τα παρόντα μέλη το πρακτικό της προηγούμενης 
συνεδρίασης. 
 

Επί του 2ου Θέματος ΗΔ    
Το μήνα που πέρασε πραγματοποιήθηκαν οι πιο κάτω ενέργειες: 

1. Εγκρίθηκε η απόφαση τροποποίησης του καταστατικού από το Ειρηνοδικείο Ελευσίνας. 
2. Δόθηκαν οι επιστολές στον Δήμο, στην Αντιπεριφέρεια και στο τοπικό συμβούλιο Βιλίων 
3. Ο πρόεδρος και μέλη του ΔΣ συνεργάστηκαν με τον εργολάβο που έχει αναλάβει το έργο 

τοποθέτησης των υδρομετρητών και τον Δήμο για την τοποθέτηση τους στους δικαιούχους.. 
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Επί του 3ου Θέματος ΗΔ 

Συζητήθηκε και εγκρίθηκε η εγγραφή του νέου μέλους Ελένης Δουλφή.  
 

Επί του 4ου Θέματος ΗΔ 
Συζητήθηκε η οργάνωση των εκδηλώσεων ΖΑΘΕΑ 17. Οριστικοποιήθηκαν οι εκδηλώσεις και 
καταρτίστηκε το πρόγραμμα το οποίο και θα αναρτηθεί στο διαδίκτυο αλλά και στους πίνακες 
ανακοινώσεων τοι οικισμού.  

Επί του 5ου Θέματος ΗΔ 
Συζητήθηκε και αποφασίστηκε να εκδοθεί ανακοίνωση ότι οι συνδέσεις θα πρέπει να ξεκινήσουν 
κατόπιν ενημέρωσης του Δήμου.  
 

Επί του 6ου Θέματος ΗΔ 
Συζητήθηκε και αποφασίστηκε να γίνει καθαρισμός στον οικισμό Κυριακή 6/8, ώρα 11:00. 
 
 
 Μη υπάρχοντος άλλου θέματος η συνεδρίαση έληξε και ορίστηκε νέα στις 05/08/2017 ημέρα 
Σάββατο ώρα 09:30. 
 
 
 
                  Ο                                   Η                             Ο                                  To                                          To 
          Πρόεδρος                  Αντιπρόεδρος            Γεν. Γραμματέας              Ταμίας                                   Μέλος                                  
 
 
 
 
    Περ.Μιχαλιτσιάνος    Μαρία Δεσύπρη          Χάρης Περδίκης           Νικ.Βασιλείου                  Φωτεινή Ελευθέρου            
                
 
 
 

To    To 
          Μέλος                     Μέλος 
 
 
 
  Παντελής   Μυκιαδάκης           Αποστόλης Κοντογιώργης 


